
 

 

 

velstyret@vollheia.no 

Referat – årsmøte  

Tid: 18. juli 2021, klokken 17.00 – 18.30  

Sted: Kretshuset (Bedehuset), Nistesvåg 

Tilstede: ca 22 hytter (av 36) representert  

Referent: Kari Hasaas Klavenes 

 Sak Merknader 
1 Godkjenning av innkalling 

Innkallingen godkjent uten merknader                

2 Styrets beretning 

Årsberetningen ble gjennomgått av leder i styret Øyvind Rørslett. 

Årsberetningen ble godkjent uten merknader. 

 

3 Årsregnskap 

Årsregnskapet ble lagt frem av leder Øyvind Rørslett ettersom kasserer Lise 
Austad hadde meldt forfall til møtet 
Årsregnskapet er godkjent av revisor  

Regnskap godkjent uten merknader. 

 

 

4 Budsjett for 2021/2022 

Budsjettet gjennomgått av Øyvind Rørslett.   

Budsjettet 
enstemmig 
godkjent, 
kontingenten 
økt fra 400 til 
450 kr for å 
unngå negativ 
balanse se pkt. 
5 

5 Kontingent 
 

Styret foreslo å øke kontingenten fra 400 kr til 450 kr ettersom denne har 
stått uendret i flere år. Med dagens aktivitetsnivå brukes mer enn 
kontingent inntektene, blant annet grunnet utbedring av turstier og økte 
materialkostnader. 
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6 Samarbeidsrådet for Vollen hyttefelt ved Martin Stenstad og Øyvind 
Rørslett  
 

Møtet i rådet ble avholdt 4. juli med representanter fra grunneierne/Vollen 
drift og fra styret i Vollen vel.  

Martin Stenstad redegjorde for innhold i møtet. Eget referat vil legges ut på 
Vellets hjemmesider. På møtet ble det blant annet varslet om 
indeksregulering av avgifter i 2022. 
 
Innspill fra årsmøtet:   

Standarden på noen av bryggene som eies og leies ut av grunneierne er i 
dårlig forfatning, blant annet utleiebrygga helt innerst i Vollekilen og brygga 
på utsiden av steinmoloen midt i «Marinaen». Styret vil ta opp dette i 
samarbeidsrådet og etterspørre planer for vedlikehold. 

Det kom også opp spørsmål om nummerering av båtplasser og mulighet for 
å få en oppdatert oversikt over dagens båtplasser. Det er flere som har 
erfaring med at deres nummer ikke stemmer overens med oversikten som 
finnes i vedlegg til Jordsskiftedommen. Styret tar forespørsel med til 
samarbeidsrådet. 

Vedrørende vegetasjonsrydding har Vollen vel ved styret blitt bedt av 
grunneierne om å utarbeide et forslag til retningslinjer for rydding av 
vegetasjon på feltet. Forslaget skal behandles i samarbeidsrådet. Det kom 
innspill om å ha en god og gjennomtenkt plan for opprydding, blant annet 
forslag om å la kvist og buskas ligge igjen på området (ikke brennes eller 
kjøres bort) slik at man tar hensyn til biomangfoldet i vegetasjonen som 
lever videre. Videre kom det innspill om å tenke gjennom og legge noen 
føringer for hvor avkappet buskas og vegetasjon legges da en hytteeier 
hadde erfaring med at en naturlig kulp har blitt fylt opp med mye buskas. 
Styret skal i gang med å utarbeide forslag til plan på sitt neste styremøte, 
som skal gjennomføres i sommer. 
 
Flere av medlemmene i vellet kommenterte at parkeringsplassene har blitt 
trangere denne sesongen. Flere strever med å komme ut av bilen hvis 
nabobilen står parkert. Gjengs oppfatning av at det er blitt oppmerket 
minst 1 parkeringsplass ekstra pr rad i forhold til hva det var tidligere. 
Styret vil ta opp dette i samarbeidsrådet.  

Det kom også kommentarer på at de nye vaierne på båtplassene er noe 
slakke, og at man på flere av plassene må bøye hodet for ikke å bli 
hengende fast når man bakker ut eller fortøyer båten. Styret vil ta opp 
dette også i samarbeidsrådet. 

 

 

7 Dugnader 

Hoved dugnaden ble gjennomført 8. juli med godt oppmøte og god 
arbeidsinnsats. Hovedfokus var rydding av hovedstiler samt påbegynne 
gangbro ved starten på ny tursti over til Bommyr. Etter dugnaden hadde vi 
en hyggelig fellessamling for store og små på gressletta der det ble servert 
kaffe, mineralvann og gjærbakst.  

Det er planlagt ny dugnad tirsdag 20. juli kl. 10 der hovedfokus vil være 
rydding av ny tursti over til Bommyr, i samarbeid med hytteforeningen der.  

 



Under dette punktet ble det også informert om planlagt tur til Mølla 
mandag 26 juli med Einar Gjernes, som guide. Mer info kommer på 
facebooksiden. 

 
8 Valg v/valgkomiteen 

Valgkomiteen har bestått av Kari Skogen og Torill Gaaren.  
 
På valg 2022 var to styremedlemmer (2 år) og revisor (1 år) 
 
Disse ble valgt: Martin Stenstad styremedlem valgt for 2 år (gjenvalg)  
                            Torhild Havnen styremedlem valgt for 2 år  
                            Jon Henriksen, revisor valgt for 1 år (gjenvalg) 
 
 
Ikke på valg: Øyvind Rørslett (styreleder), Kjersti Dahlskår Urnes 
(styremedlem) og Kari Hasaas Klavenes (varamedlem) 
 
 
 Styret innstilte valgkomite for 1 år: Kari Skogen for 1 år  
                                                                Ingrid Solberg for 1 år  
 
 
 
Årsmøtet takket styremedlem Lise Austad, som ønsket avløsning, for solid 
innsats som kasserer i styret.  
 
 
 

 
 
 
 
Valgt i henhold til 
valgkomiteens 
innstilling  

 
 
 
 
Valgt i henhold til 
styrets innstilling  

  
Fortsatt god sommer til alle på hyggelige Vollen hyttefelt !! 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 


